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Protokół nr VIII/24 

z sesji Rady Miejskiej w Morawicy 

z dnia 18 lipca 2024 r. 

VIII sesja Rady Miejskiej w Morawicy odbyła się w Samorządowym Centrum Kultury  

i Biblioteki w Morawicy – sala konferencyjna, (ul. Spacerowa 7). 

W posiedzeniu udział wzięli: radni Rady Miejskiej w Morawicy (lista obecności  

w załączeniu do protokołu), Burmistrz Pan Marian Buras, Zastępca Burmistrza Pan Marcin 

Dziewięcki, Skarbnik Miasta i Gminy Pani Małgorzata Lisicka, Sekretarz Miasta i Gminy Pani 

Anna Kowalska, sołtysi sołectw – Brudzów Pani Anna Buras-Kruk, Chałupki Pan Bolesław 

Gubała, Łabędziów Pan Rafał Rozpara, Radomice I Pan Sebastian Szot, Radomice II Pani Dorota 

Broda. 

PORZĄDEK POSIEDZENIA SESJI: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie protokołów z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy: 

a) z dnia 25 sierpnia 2024 r., 

b) z dnia 12 września 2024 r. 

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych na 

poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Morawica za okres między 

sesjami. 

5. Rozpatrzenie i głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Morawica na lata 2024-2028. 

6. Rozpatrzenie i głosowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy 

Morawica na 2024 rok.  

7. Rozpatrzenie i głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały  

Nr XXXVIII/355/21 Rady Miejskiej w Morawicy z dnia 9 sierpnia 2021 roku  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Świętokrzyskiemu.  

8. Rozpatrzenie i głosowanie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, 

sposobu i trybu umarzania, odraczania spłaty lub rozkładania na raty należności 

pieniężnych mających charakter cywilnoprawny przypadających Miastu i Gminie 

Morawica i jej jednostkom organizacyjnym. 

9. Rozpatrzenie i głosowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do Związku Miast 

Polskich. 

10. Rozpatrzenie i głosowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem 

przedszkolnym w przedszkolach, oddziałach przedszkolnych oraz innych formach 

wychowania przedszkolnego prowadzonych przez Miasto i Gminę Morawica. 

11. Rozpatrzenie i głosowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

zbycia w drodze przetargu nieruchomości gruntowej położonej w Lisowie, oznaczonej 

działką nr 375, która zostaje przeznaczona na polepszenie warunków zagospodarowania 

nieruchomości przyległej. 
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12. Rozpatrzenie i głosowanie projektu uchwały w sprawie złożenia wniosku  

o dofinansowanie i przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia pn. „Termomodernizacja 

budynków edukacyjnych na terenie Gminy Morawica” w ramach programu priorytetowego 

NFOŚiGW „Wymiana źródeł ciepła i poprawa efektywności energetycznej szkół”. 

13. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2023/2024. 

14. Zakończenie obrad. 

Ad. 1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan Tomasz Domagała dokonał otwarcia VIII sesji 

Rady Miejskiej w Morawicy i przywitał wszystkich obecnych. Następnie poprosił o sprawdzenie 

kworum. Przewodniczący Rady stwierdził, że VIII sesja Rady Miejskiej w Morawicy jest 

prawomocna, ponieważ bierze w niej udział 13 radnych. 

Obecni: 

1. Tomasz Biesaga 

2. Leszek Cygan 

3. Tomasz Domagała 

4. Alicja Jamorska-Kurek 

5. Sebastian Król 

6. Katarzyna Kubicka 

7. Dorota Pietrzyk 

8. Piotr Polewczak 

9. Krzysztof Strąk 

10. Iwona Wenta 

11. Łukasz Wojda 

12. Damian Woźniak 

13. Ryszard Znój 

Nieobecni: 

1. Bartosz Kruk 

2. Łukasz Zawadzki 

Przewodniczący Rady zgłosił wniosek formalny o dokonanie zmiany w porządku obrad, poprzez 

wprowadzenie do porządku obrad punktu dotyczącego - Rozpatrzenia i głosowania projektu 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Krapkowice z przeznaczeniem na 

usuwanie skutków powodzi, która wystąpiła we wrześniu 2024 roku. Przewodniczący Rady 

poinformował, że projekt uchwały omówiony był na komisjach. 
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Pan Burmistrz – Krapkowice od 2004 r. są naszym miastem partnerskim. Gmina ta znalazła się 

na liście Gmin dotkniętych powodzią. To nasz gest solidarności z nimi.  

Nie było pytań. 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano wniosek w sprawie 

Wniosek formalny o dokonanie zmiany w porządku obrad, poprzez wprowadzenie do porządku 

obrad punktu dotyczącego - Rozpatrzenia i głosowania projektu uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla Gminy Krapkowice z przeznaczeniem na usuwanie skutków powodzi, 

która wystąpiła we wrześniu 2024 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Tomasz Biesaga, Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian Król, 

Katarzyna Kubicka, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, Iwona Wenta, Łukasz 

Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Bartosz Kruk, Łukasz Zawadzki 

Wniosek został przyjęty. Za głosowało 13 radnych. 

Przewodniczący rady zgłosił kolejny wniosek formalny o dokonanie zmiany w porządku obrad, 

poprzez wprowadzenie do porządku obrad punktu dotyczącego - Rozpatrzenia i głosowania 

projektu uchwały w sprawie zrzeczenia się odszkodowania z tytułu utraconego prawa własności 

nieruchomości zajętych pod realizację inwestycji drogowej polegającej na budowie obwodnicy 

Morawicy i Woli Morawickiej. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały 

omówiony był na komisjach. 

Pan Burmistrz – obwodnica jest bardzo potrzebna. Ze względu na sytuację finansową Gminy nie 

ma ekonomicznego uzasadnienia do rezygnacji z tego odszkodowania.  

Nie było pytań.  

Przystąpiono do głosowania. 
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Głosowano wniosek w sprawie 

Wniosek formalny o dokonanie zmiany w porządku obrad, poprzez wprowadzenie do porządku 

obrad punktu dotyczącego - Rozpatrzenia i głosowania projektu uchwały w sprawie zrzeczenia 

się odszkodowania z tytułu utraconego prawa własności nieruchomości zajętych pod realizację 

inwestycji drogowej polegającej na budowie obwodnicy Morawicy i Woli Morawickiej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Tomasz Biesaga, Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian Król, 

Katarzyna Kubicka, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, Iwona Wenta, Łukasz 

Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Bartosz Kruk, Łukasz Zawadzki 

Wniosek został przyjęty. Za głosowało 13 radnych. 

Ad. 2 

Przyjęcie protokołów z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy.  

a) z dnia 25 sierpnia 2024 r.,  

b) z dnia 12 września 2024 r. 

Przewodniczący Rady poinformował, że protokoły Radni otrzymali w systemie eSesja. Nie było 

pytania, ani uwag do protokołów. 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcia protokołu z dnia 25 sierpnia 2024 r., 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 
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Tomasz Biesaga, Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian Król, 

Katarzyna Kubicka, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, Iwona Wenta, Łukasz 

Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Bartosz Kruk, Łukasz Zawadzki 

Protokół został przyjęty. Za głosowało 13 radnych. 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcia protokołu z dnia 12 września 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Tomasz Biesaga, Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian Król, 

Katarzyna Kubicka, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, Iwona Wenta, Łukasz 

Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Bartosz Kruk, Łukasz Zawadzki 

Protokół został przyjęty. Za głosowało 13 radnych. 

Ad. 3 

Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych na 

poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

Pan Burmistrz przedstawił sprawozdanie (sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 
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Ad. 4 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Morawica za okres między sesjami. 

Pan Burmistrz przedstawił sprawozdanie (sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

Ad. 5 

Rozpatrzenie i głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Morawica na lata 2024-2028. Przewodniczący Rady poinformował, 

że projekt uchwały został Radnym przedstawiony i omówiony na posiedzeniu komisji. Nie było 

uwag do projektu uchwały 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie 

Podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Morawica na lata 2024-2028. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (12) 

Tomasz Biesaga, Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Sebastian Król, Katarzyna Kubicka, Dorota 

Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, Iwona Wenta, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, 

Ryszard Znój 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Alicja Jamorska-Kurek 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Bartosz Kruk, Łukasz Zawadzki 

Uchwała nr VIII/55/24 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Morawica na lata 2024-2028 została podjęta. Za głosowało 12 radnych. Uchwała w załączeniu do 

protokołu. 

Ad. 6 

Rozpatrzenie i głosowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Morawica 

na 2024 rok. 
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Pan Burmistrz - zgłaszam następujące autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmian 

budżetu Miasta i Gminy Morawica na 2024 rok.  

W treści projektu uchwały: 

 § 2 ust. 5 otrzymuje następujące brzmienie: 

„Dokonuje się zmian w załączniku do uchwały budżetowej pn. „Dochody i wydatki związane z 

realizacją zadań realizowanych na podstawie porozumień (umów) między jednostkami 

samorządu terytorialnego na 2024 r.” zgodnie z załącznikiem nr 6 do niniejszej uchwały.” 

§ 2 ust. 6 otrzymuje następujące brzmienie: 

„Dokonuje się zmian w załączniku do uchwały budżetowej pn. „Dotacje podmiotowe na  

2024 r.” zgodnie z załącznikiem nr 7 do niniejszej uchwały”. 

Wprowadzam do projektu uchwały § 2 ust. 7 o następującym brzmieniu: 

„Dokonuje się zmian w załączniku do uchwały budżetowej pn. „Dotacje celowe na 2024 r.” 

zgodnie z załącznikiem nr 8 do niniejszej uchwały.” 

W załączniku Nr 2 dokonano następujących zmian: 

a) zmniejszono o 20.000,00 zł wydatki w rozdz. 60017 § 4270, 

b) zwiększono o 20.000,00 zł wydatki w rozdz. 75478 § 2710 z przeznaczeniem na pomoc 

finansową dla Gminy Krapkowice na usuwanie skutków powodzi z września 2024 r. 

Dodano nowy załącznik Nr 6 „Dochody i wydatki związane z realizacją zadań realizowanych na 

podstawie porozumień (umów) między jednostkami samorządu terytorialnego na 2024 r.” 

Załącznik pn. „Dotacje podmiotowe na 2024 r.” otrzymał Nr 7. 

Załącznik pn. „Dotacje celowe na 2024 r.” otrzymał Nr 8. 

W załączniku Nr 8 dokonano następujących zmian: 

Wprowadzono dział 754, rozdział 75478 § 2710 o nazwie zadania Usuwanie skutków powodzi, 

która wystąpiła we wrześniu 2024 roku dla Gminy Krapkowice w kwocie 20.000,00 zł. 

W dyskusji wzięli udział: 

Radna Dorota Pietrzyk – w sprawie zakupu kostki na działkę parafii w Bilczy, dlaczego 

wprowadzamy już w tym roku to zadanie do uchwały budżetowej, jeśli zakup ma być  

w przyszłym roku? 

Zastępca Burmistrza – wydatki na to zadanie planowane są na rok 2025, ale ta kwota wymaga 

ogłoszenia postępowania przetargowego, które należy ogłosić w tym roku, żeby zdążyć  

z dostawą na rok przyszły.  

Nie było innych pytań. 
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Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie 

Podjęcia uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Morawica na 2024 rok  

z uwzględnieniem autopoprawki. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (12) 

Tomasz Biesaga, Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Sebastian Król, Katarzyna Kubicka, Dorota 

Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, Iwona Wenta, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, 

Ryszard Znój 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Alicja Jamorska-Kurek 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Bartosz Kruk, Łukasz Zawadzki 

Uchwała nr VIII/56/24 w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Morawica na 2024 rok została 

podjęta. Za głosowało 12 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

Ad. 7 

Rozpatrzenie i głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII/355/21 

Rady Miejskiej w Morawicy z dnia 9 sierpnia 2021 roku w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Województwu Świętokrzyskiemu. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt 

uchwały został Radnym przedstawiony i omówiony na posiedzeniu komisji. Nie było pytań do 

projektu uchwały 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie 

Podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII/355/21 Rady Miejskiej w Morawicy  

z dnia 9 sierpnia 2021 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Świętokrzyskiemu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne 

ZA (13) 

Tomasz Biesaga, Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian Król, 

Katarzyna Kubicka, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, Iwona Wenta, Łukasz 

Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Bartosz Kruk, Łukasz Zawadzki 

Uchwała nr VIII/57/24 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII/355/21 Rady Miejskiej  

w Morawicy z dnia 9 sierpnia 2021 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Świętokrzyskiemu została podjęta. Za głosowało 13 radnych. Uchwała w załączeniu do 

protokołu. 

Ad. 8 

Rozpatrzenie i głosowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy 

Krapkowice z przeznaczeniem na usuwanie skutków powodzi, która wystąpiła we wrześniu 2024 

roku. Nie było pytań. 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie 

Podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Krapkowice z 

przeznaczeniem na usuwanie skutków powodzi, która wystąpiła we wrześniu 2024 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Tomasz Biesaga, Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian Król, 

Katarzyna Kubicka, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, Iwona Wenta, Łukasz 

Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 
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NIEOBECNI (2) 

Bartosz Kruk, Łukasz Zawadzki 

Uchwała nr VIII/58/24 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Krapkowice  

z przeznaczeniem na usuwanie skutków powodzi, która wystąpiła we wrześniu 2024 roku została 

podjęta. Za głosowało 13 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

Ad. 9 

Rozpatrzenie i głosowanie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu 

i trybu umarzania, odraczania spłaty lub rozkładania na raty należności pieniężnych mających 

charakter cywilnoprawny przypadających Miastu i Gminie Morawica i jej jednostkom 

organizacyjnym. 

Pan Burmistrz - zgłaszam następującą autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie określenia 

szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania spłaty lub rozkładania na raty 

należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny przypadających Miastu i Gminie 

Morawica i jej jednostkom organizacyjnym. 

W § 1 projektu uchwały usuwa się punkt 4 

Nie było pytań. 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie 

Podjęcia uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, 

odraczania spłaty lub rozkładania na raty należności pieniężnych mających charakter 

cywilnoprawny przypadających Miastu i Gminie Morawica i jej jednostkom organizacyjnym  

z uwzględnieniem autopoprawki. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Tomasz Biesaga, Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian Król, 

Katarzyna Kubicka, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, Iwona Wenta, Łukasz 

Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 
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Bartosz Kruk, Łukasz Zawadzki 

Uchwała nr VIII/59/24 określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania 

spłaty lub rozkładania na raty należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny 

przypadających Miastu i Gminie Morawica i jej jednostkom organizacyjnym została podjęta.  

Za głosowało 13 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

Ad. 10 

Rozpatrzenie i głosowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do Związku Miast 

Polskich. 

Pan Burmistrz – to moja inicjatywa. Od 2017 roku jesteśmy Miastem i Gminą Morawica. 

Jesteśmy członkiem Związku Gmin Wiejskich, ale część dotycząca tematyki miejskiej nie jest 

dyskutowana na forum Gmin Wiejskich. Ponadto sposób naliczania składki będzie tylko od ilości 

mieszkańców Miasta Morawicy. 

Nie było pytań. 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie 

Podjęcia uchwały w sprawie przystąpienia do Związku Miast Polskich. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Tomasz Biesaga, Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian Król, 

Katarzyna Kubicka, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, Iwona Wenta, Łukasz 

Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Bartosz Kruk, Łukasz Zawadzki 

Uchwała nr VIII/60/24 w sprawie przystąpienia do Związku Miast Polskich została podjęta.  

Za głosowało 13 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 
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Ad. 11 

Rozpatrzenie i głosowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym  

w przedszkolach, oddziałach przedszkolnych oraz innych formach wychowania przedszkolnego 

prowadzonych przez Miasto i Gminę Morawica. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt 

uchwały został Radnym przedstawiony i omówiony na posiedzeniu komisji. Nie było pytań do 

projektu uchwały. 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie 

Podjęcia uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym w przedszkolach, oddziałach 

przedszkolnych oraz innych formach wychowania przedszkolnego prowadzonych przez Miasto  

i Gminę Morawica. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Tomasz Biesaga, Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian Król, 

Katarzyna Kubicka, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, Iwona Wenta, Łukasz 

Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Bartosz Kruk, Łukasz Zawadzki 

Uchwała nr VIII/61/24 w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym w przedszkolach, oddziałach 

przedszkolnych oraz innych formach wychowania przedszkolnego prowadzonych przez Miasto  

i Gminę Morawica została podjęta. Za głosowało 13 radnych. Uchwała w załączeniu do 

protokołu. 

Ad. 12 

Rozpatrzenie i głosowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

zbycia w drodze przetargu nieruchomości gruntowej położonej w Lisowie, oznaczonej działką  

nr 375, która zostaje przeznaczona na polepszenie warunków zagospodarowania nieruchomości 
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przyległej. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został Radnym 

przedstawiony i omówiony na posiedzeniu komisji. Nie było pytań do projektu uchwały. 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie 

Podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od zbycia w drodze przetargu 

nieruchomości gruntowej położonej w Lisowie, oznaczonej działką nr 375, która zostaje 

przeznaczona na polepszenie warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Tomasz Biesaga, Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian Król, 

Katarzyna Kubicka, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, Iwona Wenta, Łukasz 

Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Bartosz Kruk, Łukasz Zawadzki 

Uchwała nr VIII/62/24 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od zbycia w drodze przetargu 

nieruchomości gruntowej położonej w Lisowie, oznaczonej działką nr 375, która zostaje 

przeznaczona na polepszenie warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej została 

podjęta. Za głosowało 13 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

Ad. 13 

Rozpatrzenie i głosowanie projektu uchwały w sprawie zrzeczenia się odszkodowania z tytułu 

utraconego prawa własności nieruchomości zajętych pod realizację inwestycji drogowej 

polegającej na budowie obwodnicy Morawicy i Woli Morawickiej. Nie było pytań. 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie 

Podjęcia uchwały w sprawie zrzeczenia się odszkodowania z tytułu utraconego prawa własności 

nieruchomości zajętych pod realizację inwestycji drogowej polegającej na budowie obwodnicy 

Morawicy i Woli Morawickiej. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Tomasz Biesaga, Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian Król, 

Katarzyna Kubicka, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, Iwona Wenta, Łukasz 

Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Bartosz Kruk, Łukasz Zawadzki 

Uchwała nr VIII/63/24 w sprawie zrzeczenia się odszkodowania z tytułu utraconego prawa 

własności nieruchomości zajętych pod realizację inwestycji drogowej polegającej na budowie 

obwodnicy Morawicy i Woli Morawickiej została podjęta. Za głosowało 13 radnych. Uchwała  

w załączeniu do protokołu. 

Ad. 14 

Rozpatrzenie i głosowanie projektu uchwały w sprawie złożenia wniosku o dofinansowanie  

i przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia pn. „Termomodernizacja budynków edukacyjnych na 

terenie Gminy Morawica” w ramach programu priorytetowego NFOŚiGW „Wymiana źródeł 

ciepła i poprawa efektywności energetycznej szkół”. Przewodniczący Rady poinformował, że 

projekt uchwały został Radnym przedstawiony i omówiony na posiedzeniu komisji. Nie było 

pytań do projektu uchwały. 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie 

Podjęcia uchwały w sprawie złożenia wniosku o dofinansowanie i przyjęcia do realizacji 

przedsięwzięcia pn. „Termomodernizacja budynków edukacyjnych na terenie Gminy Morawica” 

w ramach programu priorytetowego NFOŚiGW „Wymiana źródeł ciepła i poprawa efektywności 

energetycznej szkół”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 
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Tomasz Biesaga, Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian Król, 

Katarzyna Kubicka, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, Iwona Wenta, Łukasz 

Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Bartosz Kruk, Łukasz Zawadzki 

Uchwała nr VIII/64/24 w sprawie złożenia wniosku o dofinansowanie i przyjęcia do realizacji 

przedsięwzięcia pn. „Termomodernizacja budynków edukacyjnych na terenie Gminy Morawica” 

w ramach programu priorytetowego NFOŚiGW „Wymiana źródeł ciepła i poprawa efektywności 

energetycznej szkół” została podjęta. Za głosowało 13 radnych. Uchwała w załączeniu do 

protokołu. 

Ad. 15 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2023/2024. Przewodniczący 

Rady poinformował, że materiały Radni otrzymali drogą mailową. Nie było uwag. 

Ad. 16 

Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu i zakończył obrady  

VIII sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

Na tym protokół zakończono. Protokół sporządziła: Małgorzata Orlińska 

 

 


